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پس چرا همان موقع روی افغان ها سرمایه گذاری نشده بود؟پس چرا همان موقع روی افغان ها سرمایه گذاری نشده بود؟  
امنیتی  کار  انجام  و  کردند  مهاجرت  داشتند  که  فلاکتی  و  فقر  از  فرار  برای  اینان 

ایده آل آنها نبوده است. 

حال به لحاظ رسانه ای ما باید چکار کنیم؟ چون آنها یک تصویری حال به لحاظ رسانه ای ما باید چکار کنیم؟ چون آنها یک تصویری 
تولید کرده اند که روی فضای جامعه ما تاثیر گذاشته است.تولید کرده اند که روی فضای جامعه ما تاثیر گذاشته است.

اولین کار ما باید این باشد که یک معرفی از افغان ها برای مردم ایران داشته باشیم. 
از این آماری که وجود دارد 10 درصد ورود غیرمجاز به ایران داشتند که همین ها هم 

از سفارت ویزا گرفته اند. 

یک آماری به ما می دهید که چقدر از مهاجرین در واقع دانشجو یک آماری به ما می دهید که چقدر از مهاجرین در واقع دانشجو 
و این ها هستند؟و این ها هستند؟

خانواده  با  این ها  35درصد  هستند،  شیعه  آمده اند  که  کسانی  میلیون  نیم  و  یک 
مهاجرت کرده اند، کسی که به قصد آشوب بیاید با خانواده مهاجرت نمی کند. در 
حال  در  افغان  دانشجوی  80هزار  از  بیش  داریم،  دانش آموز  700هزار  این ها  میان 
تحصیل داریم، بیش از 19هزار طلبه ی افغان داریم که همه ی این ها برای تحصیل 
آمده اند. امسال در مراسم اربعین 570هزار تبعه ی خارجی از ایران به سمت کربلا 
فعال  و  تاجر  تعدادی  مهاجرین  این  میان  در  بودند.  افغان  بیشترشان  که  رفتند 

یک و نیم میلیون 
کسانی که آمده اند 
شیعه هستند، 
35درصد این ها با 
خانواده مهاجرت 
کرده اند، کسی که 
به قصد آشوب بیاید 
با خانواده مهاجرت 
نمی کند. در میان 
این ها 700هزار 
دانش آموز داریم، 
بیش از 80هزار 
دانشجوی افغان 
در حال تحصیل 
داریم، بیش از 
19هزار طلبه ی 
افغان داریم که 
همه ی این ها برای 
تحصیل آمده اند


